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"The Convention for the Establishment of a European Organization for Nuclear 
Research an.d the Financia.l Protocol a.nnexed thereto, open for signature at Paris 
from 1 l'uly to 31 December, 1953, entered into force on 29 September, 1954. 

SUbsequeutly, both the Convention and the Financial Protocol annexed thereto 
have been amended. 

At its Thirty-sixth Session, held at Geneva on. 13 and 14 December, 1967, the 
Council of the Organjzarinn recommended. 10 Member States acceptance of the 
amc:ndments to the Convention contained in dOClJDlent CERNf731fRev. 1b.ese 
amendmcnts entered into force on 17 l'anuary, 1971. 

At ils FJrSt Session, held at Geneva on 7 and 8 October, 1954, the Council 
of the Orpnizarion adopted the amenclmem to the FmanciaJ Protocol contaiDed 
in doc:ument CERN/lll, which cntered mo force on 8 October, 1954. 

At its Forty-firth Session, held at Geneva on 22 Decembcr, 1970, the CounciJ. 
of the Organtzatioll adoptcd the amendments to the FmaneiaJ Protocol contained 
in document CERNf732/R1:v., whic:h enten:d into force on 17 January, 1971. 

The present reviscd edition of the CoD\'elltion and of the Fmancial Protocol 
anncrr.ed tbereto embodies an the a.mendments mentioned above and is therefore 
in conformity with the original text of the Convention and Fmancial Protocol 
as amended. 

Geaeva, 18 lanu&ry, 1971. 

La Convention pour· l'établissement d'une Orpnjsation européenne pour la 
Recherche nucléaire et le Protocole 1inaDcier annexe, ouvetts à la siguturc à Paris 
du 1er juiDet au 31 décanbre 1953, sont entrés en vigueur le 29 septembre 1954-

Par la suite, la Convention et le Protocole financier annexe ont été tous les deux 
modifiés.. 

A sa trente-sixième session, tenue à Genève les 13 et 14 décembre 1967, le 
CoDSeÜ de l'Organjsa.tion a recommandé aux Etats Membres d'accepter les amendè­
me:Dts à la Convention c:omenus dans le document CERNf731/Rt:v. Ces a.mnde­
mem:s sont entrés en vigueur le 17 janvier 1971. 

A sa première session, tenue à Genève les 7 et 8 octobre 1954, le Conseil cie 
l'Organisation a adopté l'amendement au Protocole finaneier contenu dans le 
document CERN!1 Il, qui est entré en vigueur le 8 octobre 1954. 

A $8. quarante-c:inqui session, tenue à GenM le 22 décembre 1970, le 
Ccmseil de l'Organisation a adoptë les amendements au Protocole financier contenus 
dans le document CERNf732/Rev., qui sont entrés en vigueur le 17 janvier 1971. 

La présente édition révisée de la Con\":ntion et du Protocole financier annexe 
contient tous les amendements mentionnés ci-dessus et est donc confonne au texte 

original de la Convention et du Protocole financier, tels qu'ils ont été modifiés. 

Genève, le 18 janvier 1971. 


